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Abstract (en)
[origin: CN116913710A] The invention provides a mechanical interlocking device for an electrical protection switching device and the electrical
protection switching device. The mechanical interlocking device comprises a first pivoting transmission mechanism (4); and a second pivoting
transmission mechanism (7) comprising a second mechanical coupling means (8), characterized in that said second pivoting transmission
mechanism (7) comprises a movement actuating lever (9) fixed to the second mechanical coupling means (8), the mechanical interlocking means
comprising an intermediate pivoting mechanism (10) comprising a second cable transmission means (11) and a cam (12), the cam is fixed to the
second cable transmission (11) and cooperates with an actuating lever (9) of the second pivot transmission (7) in a coupling position (PC).

Abstract (fr)
L'invention concerne un dispositif d'interverrouillage mécanique pour un appareillage électrique de protection, ledit dispositif d'interverrouillage
mécanique comprenant :- un premier mécanisme pivotant de transmission (4),- un deuxième mécanisme pivotant de transmission (7) comprenant
des deuxièmes moyens de couplage mécanique (8),caractérisé en ce que :ledit deuxième mécanisme pivotant de transmission (7) comprend un
levier d'actionnement (9) mobile fixé aux deuxièmes moyens de couplage mécanique (8),le dispositif d'interverrouillage mécanique comprend un
mécanisme pivotant intermédiaire (10) comprenant des deuxièmes moyens de transmission par câble (11) et une came (12) fixée aux deuxièmes
moyens de transmission par câble (11) et coopérant avec le levier d'actionnement (9) du deuxième mécanisme pivotant de transmission (7) dans
une position de couplage (PC).
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